
   

  

Reactie op brieven, mails etc.  

van omwonenden van het ROC van Twente m.b.t. 

het betaald parkeren  
_________________________________________________________________________________________________ 

 
 

Geachte omwonenden van het ROC van Twente, beste mensen, 

 

Deze week hebben de raadsleden van de SP vele brieven en mails ontvangen met 

betrekking tot de parkeersituatie rond het ROC. U uit uw woede over het feit, dat u 

als omwonende binnenkort moet gaan betalen voor een parkeervergunning. Verder 

stelt u vast, dat de stellingname van de gemeente altijd is geweest, dat u als 

omwonende geen last zou ondervinden van de komst van het ROC.  

 

Met deze brief willen we als fractie van de SP u informeren over de wijze waarop de 

SP de afgelopen jaren in de discussie rond het parkeren rond het ROC heeft 

gestaan. De behandeling van de zogenaamde Nota Autoparkeren vormde 

daarvoor in de gemeenteraad het formele behandelpunt.  Deze nota is op 23 juni 

2008 in de raad behandeld. Wij hebben toen het volgende gesteld en bijgaande de 

wijziging (amendement) voorgesteld (zie ook het verslag van de gemeenteraad, dat 

op internet te vinden is): 

 
Mevrouw Rouwet: Als laatste de buurt rond het ROC. Deze buurt is nog volop in ontwikkeling. 
Het ROC gaat het komende jaar gefaseerd verhuizen naar de nieuwbouw, terwijl de parkeergarage 
nog niet gereed is. Veel bewoners zijn dan ook de mening toegedaan dat zij moeten opdraaien 
voor het parkeren rond het ROC; of door overlast te accepteren of door het betalen van 
bewonersontheffingen. 
 
De parkeernota stelt daar tegenover dat het ROC het parkeren op eigen terrein realiseert, maar dit 
is een theoretische discussie. Zolang het ROC nog niet helemaal over is naar de nieuwbouw en de 
parkeergarage nog niet in gebruik is, is in de praktijk niet duidelijk wie er gelijk heeft. Daarom 
stellen wij voor de proef met het eerste jaar gratis bewonersvergunningen pas in te laten gaan op 
het moment dat de situatie rond het ROC definitief is. Als het ROC helemaal verhuisd is en de 
parkeergarage in gebruik genomen is, dan pas is met zekerheid vast te stellen hoe de parkeerdruk 
rond het ROC zich ontwikkelt. Daarom stellen we het volgende amendement 
 
AMENDEMENT 

De raad van de gemeente Hengelo, in vergadering bijeen op maandag 23 juni 2008: 
Gelezen het voorstel van het college met betrekking tot de inspraak en de vaststelling 
concept Nota Autoparkeren 2007-2011: 
 
Constaterende dat 

• bij de planning en uitvoering van de Inspraaknotitie Nota Autoparkeren 2007-2011 de 

reguleringsmaatregelen in de omgeving van het ROC de hoogste prioriteit hebben 
gekregen; 

• de bewoners in dat gebied sterk de indruk hebben dat zij opdraaien voor de overlast en de 

kosten van het parkeren door medewerkers en studenten; 

• de mededeling dat het ROC het parkeren op eigen terrein zal realiseren in de praktijk niet 

te toetsen is, zolang de verhuizing niet gerealiseerd is en de parkeergarage niet in gebruik 
genomen. 

 
 



Overwegende dat: 

• draagvlak bij het invoeren van het parkeerregime een vereiste is; 

• pas nadat de situatie rond het ROC definitief geworden is, duidelijk zal worden óf en in 

welke mate de parkeerdruk in de omgeving van het ROC zal toenemen.  
 
Amendeert de inspraaknotitie Autoparkeren 2007-2011 als volgt: 

• op pagina 17 Lansink/omgeving ROC (LS), tweede alinea vervangen door: 

Door de nieuwe functies in de voormalige metaalfabrieken (ROC-onderwijs) zal de 
parkeerdruk toenemen. Parkeervoorzieningen worden op eigen terrein aangelegd. Om te 
voorkomen dat studenten toch in de woonbuurten gaan staan, zou een adequate 
parkeerregulering noodzakelijk kunnen zijn.  
 
Op dit moment is er een proef met betaald parkeren in de straten direct rond het ROC. 
Deze proef zal doorlopen tot een jaar nadat het ROC verhuisd is en de parkeergarage 
gebruikt wordt. Aan het eind van deze periode zal de proef geëvalueerd worden. 
 

• en voert deze wijziging door in de concrete beleidswijzigingen, te nemen maatregelen en in 

de verdere verwerking van de Nota Autoparkeren.  
 
en gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

Het voorstel is niet aangenomen. Alleen de VVD, de SP en Progressief Hengelo 

hebben dit voorstel gesteund. Duidelijk moge echter zijn, dat wij voorstander zijn van 

gratis vergunningen voor bewoners: eerst als proef en ook daarna!  

 

Inmiddels heeft wethouder Bron aangegeven blijkens berichtgeving in de lokale 

media, dat hij eerst een nader onderzoek wil. Vanzelfsprekend steunen wij dat, maar 

wel duidelijk met als inzet dat wij vinden dat u als omwonende niet moet betalen en 

dus een gratis vergunning moet krijgen. 

 

Wij hopen u hiermee enigszins op de hoogte te hebben gesteld van onze mening. 

 

Indien u nog vragen hebt kunt u contact opnemen met Ria Rouwet-Smits, te 

bereiken via 074-2421042 of ria.rouwet@tomaatnet.nl 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Namens de fractie van de SP 

 

Ria Rouwet 

 


